众安在线财产保险股份有限公司 附加合同责任扩展条款

注册号: C00017930922021102605363

(众安在线)(备-责任保险)【2021】(附) 112号

- 第一条 本附加险合同须附加于各种责任保险(以下简称"主合同")项下。
- **第二条** 本附加险合同与主合同相抵触之处,以本附加险合同为准。本附加险合同未约定事项,以主合同为准。主合同效力终止,本附加险合同效力亦同时终止;主合同无效,本附加险合同亦无效。

凡涉及本附加险合同的约定,均应采用书面形式。

第三条 对于被保险人已经向保险人申报并且获得保险人书面同意的合同或协议,保险 人承保被保险人根据上述合同或协议而承担的对第三者人身损害或财产损失的赔偿责任。

保险人在本附加险合同项下的赔偿限额以明细表中本附加险合同项下列明的分项赔偿 限额(如有)为准,**且此赔偿限额包含在明细表约定的主合同赔偿限额之内,并非是在分 项赔偿限额基础上的累加**。

Zhongan Online P&C Insurance Co., Ltd. Contractual Liability Extension

Article 1 This endorsement is issued as part of the main policy.

Article 2 In case of any discrepancy or contradiction between this endorsement the main policy, this endorsement shall prevail.

Except as it expressly states, this endorsement does not (1) modify any of the terms and conditions of the main policy, (2) modify the insurance period of the main policy. If the main policy is invalid, this endorsement is invalid.

Anything modifies the terms and conditions of this endorsement shall be expressed in writing.

Article 3 It is hereby understood and agreed that the Insurer shall indemnify the Insured's liability against any claim made in respect of liability assumed by the Insured under any contract or agreement for "bodily injury" or "property damage" to any third party provided that such contract or agreement has been declared to and approved by the insurer.

Provided that the limit of liability under this endorsement shall not exceed the sub-limit stated in the Declarations (if any). It is further agreed that this sub-limit which shall be part of and not in addition to the Limit of Insurance stated in the Declarations.